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 zمصاحبه

در آینه لیگ
فوتبال ایران

 شاکری: ۴ گل تاکتیکی 
به استقلال زدیم

ــد  ــاکری مهاجـــم جدیـ یونـــس شـ
تیـــم فوتبـــال هـــوادار از انتخابـــش 
رضایـــت دارد: »دوســـت داشـــتم 
بـــه تیمـــی بـــروم کـــه آرامـــش 
داشـــته باشـــم بـــه همیـــن خاطـــر 
هـــوادار را انتخـــاب کـــردم. هـــوادار 
یـــک تیـــم تهرانـــی اســـت کـــه 
حاشـــیه ای نـــدارد. مـــا کادر فنـــی 
خوبـــی داریـــم و خوشـــبختانه 
بازیکنـــان فوق العـــاده ای بـــه 
ــر  ــده اند و فکـ ــه شـ ــوادار اضافـ هـ
می کنـــم پیـــروزی مـــا در بـــازی 
مقابـــل اســـتقلال عیـــار تیـــم را 
نشـــان داد. طبیعتاً ما و اســـتقلال 
از لحـــاظ بدنـــی شـــرایط ایده آلـــی 
نداشـــتیم، ولـــی تیـــم مـــا فوتبـــال 
خوبـــی را بـــه نمایـــش گذاشـــت و 
چهـــار گل تاکتیکـــی بـــه اســـتقلال 
زدیـــم. مـــن بـــه موفقیـــت ایـــن 
و معتقـــدم  رم  ا میـــدو ا تیـــم 
هـــوادار حریـــف سرســـختی بـــرای 
تیم هـــای لیـــگ  برتـــری خواهـــد 
بـــود.« شـــاکری در پاســـخ بـــه 
ایـــن پرســـش کـــه آیـــا می توانـــد 
ب  خـــو ن  ا نه چنـــد عملکـــرد 
خـــودش در فصـــل گذشـــته را 
جبـــران کنـــد ایـــن طـــور می گویـــد: 
»بعـــد از مصدومیتـــی کـــه داشـــتم 
ــود  ــخت بـ ــن سـ ــرای مـ ــرایط بـ شـ
و فصـــل گذشـــته هـــم ترافیـــک 
شـــدیدی در خـــط حملـــه گل گهـــر 
وجـــود داشـــت. مطمئنـــاً بـــرای 
فصـــل بعـــد انگیـــزه خیلـــی زیـــادی 
دارم و در ایـــن چنـــد ســـال هـــم 
هـــر وقـــت تیمـــم را عـــوض کـــردم 
اتفاقـــات خوبـــی بـــرای مـــن رخ 
داد. او دربـــاره کارکـــردن بـــا فکـــری 
می گویـــد: »او قبـــل از اینکـــه 
ســـرمربی تیـــم باشـــد بـــا بازیکنـــان 
رفیـــق اســـت و خوشـــبختانه جـــو 
خوبـــی در تیـــم مـــا وجـــود دارد. 
امیـــدوارم نتایـــج خوبـــی در فصـــل 

آینـــده بگیریـــم.«

 درخواست غرامت 
 ۹ میلیاردی تراکتور 

از کاوه رضایی
ســـعید محمدپـــور مدیـــر حقوقـــی 
ـــاره شـــکایت  ـــور درب باشـــگاه تراکت
یـــن باشـــگاه از کاوه  مجـــدد ا
رضایـــی می گویـــد: »مـــا بـــار دیگـــر 
شـــکایت مان را ارائـــه کردیـــم و 
پرونـــده جدیـــد هـــم بـــه جریـــان 
ر  فتـــاده اســـت. یـــک مقـــدا ا
مســـتندات و مدارک  مـــان را در 
پرونـــده جدیـــد تقویـــت کردیـــم. مـــا 
هـــم درخواســـت غرامـــت دادیـــم و 
ــا  ــن.« او بـ ــت بازیکـ ــم محرومیـ هـ
اشـــاره بـــه درخواســـت غرامـــت 
ایـــن باشـــگاه از رضایـــی می گویـــد: 
 9 »درخواســـت غرامت مـــان 
میلیـــارد تومـــان اســـت. بـــه هـــر 
حـــال مـــا بـــا ایـــن بازیکـــن قـــرارداد 
ــرده  ــاب کـ ــتیم و روی او حسـ داشـ
بودیـــم و از فســـخ قـــراردادش 
ـــن ترتیـــب  ـــه ای ـــم. ب ـــه دیده ای ضرب
هـــم بازیکـــن جریمـــه خواهـــد شـــد 
و هـــم بایـــد غرامـــت بدهـــد. فکـــر 
می کنـــم کاوه رضایـــی بخشـــی از 
هزینـــه دادرســـی CAS را واریـــز 
کـــرده و منتظریـــم ببینیـــم دادگاه 
عالـــی ورزش چـــه زمانـــی تصمیـــم 
می گیـــرد. دادگاه بـــه طرفیـــن 
فرجـــه ای داده بـــود تـــا ببینـــد 
تمایلـــی بـــه اســـتماع و جلســـه 
دارنـــد یـــا خیـــر! بـــه هـــر حـــال 
بـــا توجـــه بـــه تعـــدد طرفیـــن در 
پرونـــده بایـــد نظـــر همـــه طرفیـــن 
)فدراســـیون فوتبـــال، اســـتقلال، 
تراکتـــور و کاوه رضایـــی( گرفتـــه 
شـــود و فعـــلاً پرونـــده در ایـــن 
وضعیـــت قـــرار دارد.« او در پاســـخ 
بـــه ایـــن ســـؤال کـــه آیـــا باشـــگاه 
تراکتـــور می توانـــد قراردادهـــای 
جدیـــد خـــود را ثبـــت کنـــد و 
مشـــکلی بابـــت بدهـــی در کمیتـــه 
وضعیـــت نـــدارد ایـــن طورمـــی 
مـــا  نـــم  ا بعیـــد می د « یـــد:  گو
مشـــکلی داشـــته باشـــیم. ممکـــن 
اســـت یـــک پرونـــده بـــا مبلـــغ خیلـــی 
پاییـــن در جریـــان باشـــد، ولـــی 
بعیـــد می دانـــم مشـــکلی بابـــت 

ثبـــت داشـــته باشـــیم.«

رامتیـــن ســـلیمان زاده  مدافـــع تیـــم مـــس 
وضعیـــت  آخریـــن  دربـــاره  رفســـنجان 
تیمـــش می گوید: »خوشـــبختانه وضعیت 
تیـــم خـــوب اســـت. مـــا دو اردوی خـــوب را 
در سرچشـــمه و ارمنســـتان پشـــت ســـر 
بـــازی  تـــا الان هـــم ســـه  و  گذاشـــتیم 
تدارکاتـــی انجـــام دادیـــم. امیـــدوارم تـــا 
شـــروع لیـــگ بـــه شـــرایط ایـــده آل برســـیم. 
تیـــم مـــا بـــرای فصـــل بعـــد با تغییرات نســـبتاً 
زیـــادی مواجـــه شـــده اســـت و طبیعتـــاً بـــرای 
هماهنگـــی کامـــل نیـــاز بـــه زمـــان داریـــم. 
ـــاز  ـــرات نی طبیعـــی اســـت کـــه همیـــن تغیی

ـــا انجـــام  ـــم ب ـــه زمـــان دارد کـــه ســـعی داری ب
ـــات منظمـــی  ـــی و تمرین بازی هـــای تدارکات
کـــه پیـــش رو داریـــم بـــه ایـــن مهـــم برســـیم.«
الهامـــی  ســـاکت  انتخـــاب  دربـــاره  او   
به عنـــوان ســـرمربی مـــس رفســـنجان ایـــن 
طـــور می گویـــد: »ابتـــدا بایـــد از زحمـــات 
ــرایط  ــه شـ ــد ربیعـــی تشـــکر کنـــم کـ محمـ
خوبـــی را در مـــس رفســـنجان ایجـــاد کـــرد 
و بـــرای او آرزوی موفقیـــت دارم. ســـاکت 
الهامـــی هـــم بـــه گفتـــه خـــودش بـــرای 
ادامـــه راهـــی کـــه مـــس بـــا ربیعـــی در ایـــن 
چنـــد ســـال طـــی کـــرده بـــه تیـــم مـــا آمـــده 

اســـت و امیـــدوارم موفـــق باشـــد. الهامـــی 
جـــزو مربیـــان کاربلـــد فوتبـــال ماســـت کـــه 
ســـابقه دو قهرمانـــی در جـــام حذفـــی را هـــم 
دارد. مـــا حتمـــاً حرف هـــای زیـــادی بـــرای 

گفتـــن خواهیـــم داشـــت.« 
آنهـــا فصـــل گذشـــته بـــا محمـــد ربیعـــی 
رتبـــه پنجـــم را بـــه دســـت آوردنـــد. بـــدون 
کـــه  الهامـــی می دانـــد  ســـاکت  شـــک 
کســـب هـــر رتبـــه ای پایین تـــر از آن بـــرای 
هـــواداران قابـــل قبـــول نخواهـــد بـــود. 
ـــا  مدافـــع تیـــم فوتبـــال مـــس رفســـنجان ب
علـــم بـــه همیـــن موضـــوع مدعـــی اســـت 

ــی نیســـت و  ــل پیش بینـ ــال قابـ ــه فوتبـ کـ
حمایـــت هـــواداران را یکـــی از فاکتورهـــای 
موفقیـــت  بـــه  رســـیدن  بـــرای  لازم 
انـــدازه  بـــه  تیم هـــا  »همـــه  می دانـــد: 
خودشـــان تقویـــت شـــده اند و مطمئنـــاً 
کار مـــا در فصـــل آینـــده ســـخت تر خواهـــد 
ــه  ــل هندوانـ ــد مثـ ــل بعـ ــگ فصـ ــد. لیـ شـ
در بســـته اســـت و نمی تـــوان چیـــزی را 
ــل  ــر مـــس مثـ ــی اگـ ــرد،  ولـ ــی کـ پیش بینـ
ســـال های گذشـــته بـــه خوبـــی پشـــتیبانی 
شـــود می توانیـــم اتفاقـــات خوبـــی را رقـــم 

بزنیـــم.«

شنانی: صنعت نفت انتخاب خوبی برای من است

می توانیم کارهای بزرگی انجام دهیم

حسـین شـنانی فصـل گذشـته شـرایط 
سـختی در نفت مسجدسـلیمان داشت 
و بـا ایـن تیـم بـه لیـگ یـک سـقوط کـرد. 
چنـد  از  فصـل  پایـان  از  بعـد  شـنانی 
نهایـت  در  کـه  گرفـت  پیشـنهاد  تیـم 
صنعت نفـت آبـادان را انتخـاب کـرد تـا 
بـا ویسـی و دیگـر اعضـای تیـم کار کنـد. 
وینگـر آبادانـی کـه از انتخابش خوشـحال 
اسـت،  در رابطه با انتخاب صنعت نفت،  

وضعیـت تیـم و... صحبـت می کنـد.
چطور شد که به صنعت نفت 

آبادان رفتی؟
کلاً فصـل کـه تمـام شـد چنـد پیشـنهاد 
داشـتم. فصـل قبـل فصل خیلی سـختی 
بـود امـا بـه لحـاظ فـردی هـم مـن و همـه 
دیگـر بازیکنـان عملکـرد خوبـی داشـتیم 
خـوب  شـرایط  تیمـی  لحـاظ  بـه  ولـی 
نبـود. در نهایـت از بیـن پیشـنهادهایم،  

کـردم  انتخـاب  را  آبـادان  صنعت نفـت 
چـون شـهر خـودم اسـت و آقـا عبداللـه 
هـم یکـی از بهتریـن مربیـان اسـت کـه 
احسـاس کـردم جـای راحتـی بـرای مـن 
خواهـد بـود. کلاً فکـر می کنـم انتخـاب 

کـردم. خوبـی 
یک سری مربیان معتقدند 

بازیکنانی که در تیم های سقوط 
کرده بازی کردند،  دچار افت 

قیمت می شوند. درست است؟
نـه،  اصـلاً چنیـن چیـزی نیسـت. مهـم 
ایـن اسـت کـه بازیکـن به لحـاظ فنی قوی 
باشـد. ما بازیکنان خیلی خوبی داشـتیم 
کـه کیفیت شـان بـالا بـود. یـک سـری 
مشـکلات داشـتیم و مسـئولان حمایت 
نکردنـد امـا بازیکنـان خـوب بودنـد کـه 

اکثـراً جـا بـه جـا شـدند.
اگر بازیکنان خوب بودند پس چرا 

تیم سقوط کرد؟
شـما از خـط دفـاع تـا جلـو را ببینیـد،  
تیـم  در  خوبـی  خیلـی  بازیکنـان 
حضـور داشـتند امـا متأسـفانه بـه تیـم 
نمی رسـیدند. نـه بـه لحـاظ مالـی و نـه 
سـخت افزاری،  شـرایط مهیـا نبـود. کلاً 

اتفاقـات  آن  و  داشـت  زیـاد  داسـتان 
گذشـت. دیگر حرف زدن در مورد فصل 
گذشـته فایـده نـدارد. چـون رسـیدگی 
نمی کردنـد. بـه لحـاظ سـاختاری و مالـی 
اصـلاً توجـه نمی شـد. بازیکنـان هـم بـه 
خاطر خانواده هایشـان اذیت می شدند. 
بهتـر اسـت بیشـتر از ایـن مسـأله را بـاز 
نکنـم. فقـط می گویـم می توانسـتیم در 

لیـگ برتـر بمانیـم امـا نشـد.
بهنام سراج در مصاحبه ای که با 

ایران ورزشی داشت،  گفت حسین 
شنانی و دیگر بازیکنان جدید 

صنعت نفت می توانند بازیکنان 
آینده داری مثل ممی زاده و... 

شوند.
نظـر لطفـش اسـت. آقـای سـراج خودش 
بازیکـن بزرگـی اسـت کـه هـم در آبـادان و 
هم در پرسـپولیس حضور داشـت و جزو 
بهترین هـا بـود. الان هـم در کادرفنـی 
مـا مخصوصـاً  بـه  کـه می توانـد  اسـت 
کنـد.  کمـک  جلـو،   خـط  بازیکنـان 
ان شـاءالله جـواب اعتمـاد کادرفنـی را 
بـه خوبـی بدهیـم و امسـال بهتریـن سـال 

باشـد. آبـادان  صنعت نفـت 

فکر می کنی واقعاً صنعت نفت 
امسال بتواند سال خوبی داشته 

باشد؟
آقـا عبداللـه )ویسـی( خیلـی خـوب و فنـی 
اسـت. کلاً کادرفنـی خـوب و قـوی در 
صنعت نفـت حضـور دارد و بـا بازیکنانـی 
کـه بـه تیـم اضافـه شـدند و همچنیـن 
دارنـد،   حضـور  قبـل  از  کـه  نفراتـی 
می توانیـم تیـم خوبـی باشـیم و کارهـای 

دهیـم. انجـام  بزرگـی 
صنعت نفت چه هدف و جایگاهی 

را در این فصل دنبال می کند؟
بـازی بـه بـازی پیـش می رویـم. در هفتـه 
اول و دوم هـم بازی هـای سـختی مقابـل 
اسـتقلال و فـولاد خوزسـتان داریـم امـا ما 
هـم صنعت نفـت هسـتیم. بایـد سـعی و 
تلاش مـان را بیشـتر کنیـم تـا هـم بتوانیم 
بازی هـای خوبـی ارائه دهیم که هواداران 
لـذت ببرنـد و هـم نتایج خوبی بگیریم که 

دل شـان شـاد شـود.
صحبت از بازی های هفته اول و 
دوم شد. به نظر می رسد قرعه 
سختی به صنعت نفت خورد و 
شروع سختی خواهد داشت.

بله،  شروع سختی داریم و استقلال تیم 
بزرگـی اسـت. البتـه بـازی در آبـادان برگزار 
می شـود و هـر تیمـی بـه اینجـا می آیـد کار 
سـختی خواهـد داشـت. هـر تیمـی بـه 
آبادان می آید کار سختی دارد. من خودم 
وقتـی در تیم هـای دیگـر بـودم وقتـی بـه 
آبادان می آمدم بازی کردن برایم سـخت 
پرشـوری  هـواداران  جلـوی  بـازی  بـود. 
کـه یکصـدا تیـم را تشـویق می کردنـد 
و بـا انـرژی بودنـد. بـه همیـن دلیـل فکـر 
می کنـم روز سـختی هـم بـرای اسـتقلال 
خواهد بود. درسـت اسـت اسـتقلال تیم 
بزرگـی اسـت امـا بـازی کـردن بـرای هـر 

تیمـی در آبـادان سـخت خواهـد بـود.
به تازگی اعلام شد آبادان و قزوین 

شرایط میزبانی ندارند. بازی با 
استقلال کجا برگزار می شود؟

در مـدت اخیـر رونـد بازسـازی ورزشـگاه 
آبادان شروع شد و همه در حال تلاش 
هستند تا به مسابقات برسد. من فکر 
می کنـم در آبـادان میزبانـی می کنیـم و 
ان شـاءالله مشـکلی پیـش نیایـد. ایـن 
هـم  و  اسـت  نفـع خودمـان  بـه  هـم 

هـواداران.

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

 صنعت نفت آبادان

سه بازی تدارکاتی

نفـت آبـادان کـه فصـل گذشـته دقیقـه نـودی در لیـگ برتـر مانـد، امسـال بـرای 
حضـور در لیـگ برتـر در تـلاش اسـت بـا برگـزاری اردوهـای منظـم پیـش فصـل 
بـا شـرایط بهتـری وارد لیـگ شـود .در همیـن راسـتا پـس از پشـت سـر گذاشـتن 
اردوی ۱۰ روزه شـهرکرد و انجام دو بازی تدارکاتی، از دیروز دومین اردوی خود 
را در تهـران برپـا کردنـد .شـاگردان ویسـی در ایـن اردو در سـه دیـدار دوسـتانه 

بـه میـدان می رونـد.

عمر دانسی

مربی استقلال در راه فولاد

با نظر علیرضا منصوریان قرار است عمر دانسی مربی اسبق تیم استقلال 
بــه کادرفنــی فــولاد خوزســتان بپیونــدد. دانســی همــراه بــا اســتراماچونی 
ســرمربی اســبق اســتقلال به این تیم آمده بود اما در پی برخی مشــکلات 
خیلــی زود از ایــن تیــم جدا شــدند. عمر دانســی منتظر صادر شــدن ویزای 
ورود بــه کشــورمان اســت و بــه محــض دریافت ایــن مجوز، بــرای همراهی 

فــولاد بــه ایران خواهــد آمد.

محمد نادری

در راه فولاد

سایت فاناتیک از فولاد خوزستان به عنوان تیم سال آینده محمد نادری نام برده 
است. این سایت با تیتر »زنگ جدایی نادری در آلتای« این خبر را منتشر کرده: 
»شـنیده ها حاکـی از آن اسـت کـه بسـیاری از باشـگاه های ایرانـی بـه دنبـال جـذب 
محمـد نـادری، مدافـع چـپ ایرانـی هسـتند کـه هنـوز نتوانسـته بـا آلتای بـه توافق 
برسـد.« آلتـای کـه یکـی از تیم هـای لیـگ یک ترکیه اسـت، عـلاوه بر محرومیت از 

نقل و انتقالات، در حفظ بازیکنان خارجی هم با مشـکل مواجه اسـت.

آقا عبدالله )ویسی( 
خیلی خوب و فنی 

است. کلاً کادرفنی 
خوب و قوی در 

صنعت نفت حضور 
دارد و با بازیکنانی که 

به تیم اضافه شدند 
و همچنین نفراتی که 

از قبل حضور دارند،  
می توانیم تیم خوبی 

باشیم و کارهای 
بزرگی انجام دهیم

 سلیمان زاده:

لیگ فصل بعد مثل هندوانه در بسته است
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